
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Száma: FK-).n/2005

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

„Az NKA kollégiumi rendszerének átalakítása" címmel a Házszabály 91 . S-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Bozóki Andráshoz, a Nemzeti Kulturális Örökség Minisztériumát vezető
miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Miniszter úr többször is megerősítette a nyilvánosság előtt, hogy az NKA kollégiumi
rendszerének szervezeti átalakítása lekerült a napirendről . Hasonlóképpen nyilatkozott Harsányi
László, az NKA elnöke is . Sajtóhírek szerint (vö. a Magyar Hírlap 2005. szept. 16-i cikkével)
azonban eldöntött tény, hogy az Alapprogramon belül mindenképpen felállítanak négy ideiglenes
kollégiumot, amelyek közé tartozna egy új folyóirat-kollégium, illetve egy, a kiemelt kulturális
rendezvényeket támogató kollégium is .

Kérdezem Miniszter Urat :

1. Napirendre tűzte-e az NKA bizottsága Kázmér Juditnak a folyóirat-támogatás átalakítására
vonatkozó javaslatát?
2. Amennyiben igen, mi volt a bizottság állásfoglalása?
3 . Mit tartalmaz pontosan a Kázmér Judit által kidolgozott tervezet?
4. A "Kiemelt kulturális rendezvények" kollégiumának rendelkezésére álló 1 milliárd forintot mely
szakkollégiumok keretéből kívánják átcsoportosítani?
5. Csökkenni fog-e az érintett szakkollégiumok jövő évi költségvetése ennek arányában?
6. Milyen szakmai indokok szóltak az új kollégium létrehozása mellett?
7. Milyen szempontok alapján választották ki az ideiglenes kollégium elnökét és tagjait?
8. Folyt-e szakmai egyeztetés az új kollégium működésének tartalmi elveiről? Ha igen, kik vettek
részt benne?

Tisztelettel várom érdemi válaszait .

Budapest, 2005 . november 3 .
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